



产品名称 Product Name	零件编号 Part Code	产品重量 (Kg) Weight(Kg)	适用玻璃厚度 Glass thickness	表面处理 Finish
玻璃夹 Glass clip	L6016-H	0.27Kg	8/10/12mm	镜面 / 拉丝 / 哑光黑 / 金色 / 白色 / 透明等 (可做防静电) Mirror/Satin/matte black/gold/white/transparent, etc. (anti-conductive)



**适用场景:**

Applicable scenarios:

玻璃隔断、玻璃门、玻璃窗、玻璃幕墙、玻璃阳台、楼梯扶手、阳台栏杆等

Glass partition, glass door, glass window, glass curtain wall, glass balcony, staircase handrail, balcony railing, etc.

**产品优点:**

Product advantages:

鱼嘴夹可以牢固地固定玻璃，不易滑动或松动，确保玻璃的稳定性和安全性。

The fish mouth clip can firmly fix the glass, which is not easy to slide or loosen, ensuring the stability and safety of the glass.

鱼嘴夹的安装非常简单，只需要将其固定在适当的位置，然后紧固螺栓即可。

The installation of the fish mouth clip is very simple, you only need to fix it in the appropriate position, and then tighten the bolts.

鱼嘴夹采用高强度的材料制成，经过严格的质量控制和测试，可以承受大量的重量和压力，具有很强的可靠性和耐久性。

The fish mouth clip is made of high-strength materials and undergoes strict quality control and testing. It can withstand a large amount of weight and pressure and has strong reliability and durability.

